
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 421 af 23. februar 2017 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Trine Bramsen (S). 

 

 

Karsten Lauritzen 

/ Anne Marie Maltha-Smith 
  

3. marts 2017 
J.nr. 2017 - 995 

 

Skatteudvalget 2016-17
SAU Alm.del endeligt svar på spørgsmål 241
Offentligt



 

Side 2 af  2 

Spørgsmål 

Ministeren bedes redegøre for, hvornår og hvorfor beslutningen om at fjerne årsværk, der 

var øremærket til rocker- og bandeindsatsen, blev truffet? 

 

Svar 

Det er meget beklageligt, at SKAT ved en fejl ikke har sikret, at alle midlerne er anvendt 

som forudsat i den permanente bevilling, der blev afsat til SKATs indsats mod rocker- og 

bandekriminalitet på finansloven for 2010. Derfor har jeg også bedt SKAT om at udar-

bejde en redegørelse om forløbet. Samtidig vil SKAT fremover sikre, at de bevilgede mid-

ler anvendes i overensstemmelse med det aftalte.  

 

Som svar på det stillede spørgsmål om, hvornår og hvorfor beslutningen om at fjerne års-

værk blev truffet, vil jeg derfor henvise til at afvente SKATs redegørelse om forløbet, 

som vil blive oversendt til Folketingets Skatteudvalg.  


